



## HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB

### Referat fra Klubbtjenestekomiteen

**Møtetid:** Kl. 18.30-20.20 1. november 2022

**Møtested:** Pilegrimsveien 12, hos Ingrid

**Komitemedlemmer:**

Anne-Lise Rian, Dagfinn Rian, Endre Erlandsen, Olav Simon, Ingrid Solberg, Stein Tore Paulsen, Anton Gommæs, Parviz Salimi, Tove Mjøen Eilertsen, Bjørn Solhjem

**Tilstede:** Anne-Lise Rian, Endre Erlandsen, Ingrid Solberg, Stein Tore Paulsen, Tove Mjøen Eilertsen, Bjørn Solhjem

**Ikke tilstede:** Dagfinn Rian, Olav Simon, Anton Gommæs, Parviz Salimi,

**Referat til:** Komiteen, president Hanne Witsø, komiteledere Svein Eystein Lindberg, Thor Andersen og Hanne Sommerstad samt programansvarlig Stein Tore Paulsen.

0. Forrige referat:

- Ingen kommentar.

#### Saker ihht. agenda fra Hanne W.:

1. **Club Visioning**, masterplan og handlingsplan. Supplerende info fra vår komité:
  - a. **Vedaksjon**. Stein Tore og Bjørn tilbyr seg å bistå med organiseringen. Selve dugnadsarbeidet også, men det kan også bli flere i komitéen.
  - b. **Ny lyssetting av Oppgangssaga**. Anne-Lise har allerede meldt seg til dette. Hun kontakter Magnar som hadde forslaget opprinnelig og forhører seg om hvordan vi starter arbeidet overfor kommunen.
  - c. **Krakker Elvelangs**, Anne-Lise sjekker med kommunen om det er mulig/ønskelig å sette opp flere krakker.
  - d. **Mentorordning**. Ingrid, Anne-Lise, Stein Tore og Bjørn har meldt seg til å bidra.
  - e. **RYLA**. Dersom RYLA-komiteen har behov for flere ressurser så kan de be om det. Naboklubben har også stilt med to personer i komitéen.
  - f. **Odesa International Rotary Club, vennskapsavtale**. Hvis og når en avtale blir inngått må det informeres om hva det betyr for vår klubb. Situasjonen i Ukraina er jo uvisst i lang tid fremover.
  - g. **Ordningen med utvekslingsstudent**. Hanne S. har gjort og gjør en veldig bra jobb. Mange i klubben har meddelt at vi kan bidra med «avlastning» fra vertsfamiliene gjennom oppholdet til Mia. Mia skal holde presentasjon i klubben 15/11 og vi kan jo da spørre om hun har noen ønsker, ellers vil kontakt med Hanne S. og neste års vertsfamilie Endre E. være enkelt.
  - h. **Natteravn**. Bjørn melder seg interessert i år bidra.

2. **Forslag til møteprogram fremover**, inkludert forslag til program vi kan ha felles med Hønefoss-Ringerike.

Det kom ingen nye forslag opp. Noen kommentarer til listen:

- a. Punkt 11 endres til «Frivilligkoordinator» (som er riktig) og vi setter Ingrid opp som ansvarlig.

- b. Anne-Lise jobber videre med forslaget om Utøya (punkt 19). Vi synes tidspunktet bør være først til våren.
3. **Frivilligsentralen.** Ingen har anledning til å gå natteravn 19/11 eller 13/12. (Er 13/12 riktig dato? Det er jo en tirsdag)  
Vedr. utkjøring av mat, ønsker litt mer info om ordningen. Bjørn kan være interessert.
4. **RYLA-kandidater.** To forslag:
- Ole Martin Andersen.** Trainee i regi av RNF, Ringerike kommune og Sparebankstiftelsen. 27 år. Ikke forespurt.
  - Ine Sevaldrud.** Studerer Økonomi/administrasjon ved USN. Hun er noe yngre. Ikke forespurt.
5. **Medlemsverving.** Nokså stort frafall dette rotaryåret gjør dette arbeidet enda viktigere. Den gruppen som har arbeidet med dette tidligere, er de fortsatt aktive? Evt. supplere gruppen med andre. Ingen forslag til nye kandidater.
6. **Facebook-siden Rotary på Ringerike.** «Årets bøker» den 29/11 vil være et åpent arrangement og vi vil legge det ut på den nye siden slik at både den naboklubben ser det og at vi kan dele arrangementet hver og en av oss.

Agendapunkter utover de som president Hanne hadde sendt ut:

7. **Fravær for sekretær Olav.**  
Olav vil være bortreist i perioden 15/11-20/12. Han har sendt over oversikt over oppgavene han utfører. Vi fordeler hans oppgaver slik:  
Referat fra klubbmøtet 15/11, utvekslingsstudent Mia: Anne-Lise  
Referat fra klubbmøtet 22/11, egoforedrag Geir Salomonsen: Ingrid  
Referat fra klubbmøtet 6/12, Anna Crawford, Golf er for alle: Bjørn
- Ingrid vil sende ut påminnelse før hvert møte til klubbens medlemmer.
8. **Evaluering av rakfisklaget.** Bjørn hadde sendt ut en oppsummering inkl. invitasjon, deltakerliste og økonomisk resultat. Det ble tatt til etterretning.
9. **Planlegging av juleavslutning 13/12.** Bjørn har kontaktet Helle Reklev som kan levere julemat til cirka samme pris som rakfisklaget. Benterudstua er reservert. Vi inviterer med ledsagere.
10. **Skreilag.** Vi ønsker å arrangere skreilag igjen. Det er innhentet pris fra Klækken for trerettens meny til 895,- pr. kuvert. Det er for dyrt og vi undersøker alternativer.

Takk for hyggelig peismøte hos Ingrid, med fyr på peisen og en nydelig nybakt sjokoladecake 😊